
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE CLANOV OBCINSKEGA SVETA 
 
 
1. Odgovor na vprašanje svetnika Marjana Božiča – uporabno dovoljenje za 
mrliško vežico Ajdovščina. 
 
Poslovilni objekt s poslovnim delom je pridobil uporabno dovoljenje št. 351-327/2010-
9-KK dne 29.09.2010. Kljub temu, da je bil objekt takrat v glavnem dokončan, nismo 
opravili kvalitativne primopredaje zaradi številnih pomanjkljivosti.  Izvajalec del je v 
mesecu januarju odpravil vse pomanjkljivosti razen glavnega problema – vhodnih 
vrat v mrliške vežice. Po montaži vhodnih vrat se je kmalu izkazalo, da obstoječe 
lesene obloge niso ustrezne, zato smo zahtevali, da jih izvajalec na svoje stroške 
odstrani in zamenja z ustreznimi hrastovimi paneli. Po dokončanju del bomo ponovno 
izvršili primopredajo objekta. 
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
 
 
2. Odgovor na vprašanje svetnika Dušana Mikuža  - cesta Bela-Podkraj  
 
Seznanjeni smo s problematiko ceste Bela – Podkraj, žal pa v letošnjem proračunu ni 
predvidenih namenskih sredstev za večjo sanacijo ceste. Cesta je lokalnega značaja, 
je v makadam izvedbi in je v vzdrževanju KSD d.o.o. Ajdovščina. Tekom leta bomo 
poskušali v sklopu vzdrževalnih del sanirati tudi problematične vsade - v planu 
imamo sanacijo delno porušene kamnite škarpe na tej cesti v vasi Podkraj. Za 
izvedbo asfaltacije in varnostnih odbojnih ograj pa žal v letošnjem letu nimamo 
sredstev.  
 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
 
3. Odgovor na vprašanje svetnika – plaz Znosnice 
 
Informacijo smo pridobili dne 27.1.2011 na sestanku s strani predstavnika Direkcije 
RS za ceste g. Tomaža Willenparta, da je projektna dokumentacija za sanacijo plazu 
Znosnice izdelana, javni razpis za izbiro izvajalca je v teku, Direkcija RS za ceste bo 
odločitev za izbor izvajalca izdala po pridobitvi intervencijskih sredstev za odpravo 
posledic poplav iz državnega proračuna. 
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
 
 
4. Odgovor na vprašanje svetnika Radovana Štora – znaki za zožitev ceste 
 
V skladu z določbami 17. in 18. člena Odloka o občinskih cestah v Občini Ajdovščina 
je redno vzdrževanje lokalnih v pristojnosti Komunalno stanovanjske družbe d.o.o. iz 
Ajdovščina. Občinske ceste morajo biti vzdrževane tako, da omogočajo varno 
odvijanje prometa. Vzdrževalna dela se morajo opravljati v skladu s predpisi o 
cestah, graditvi objektov, urejanju prostora, varnosti cestnega prometa,… na način, 
da jih lahko varno uporabljajo vsi uporabniki cest. 



 
Če je občinska cesta v takem stanju oziroma terjajo drugi utemeljeni razlogi, ki se 
nanašajo na zavarovanje ceste in varnosti prometa na njej (zaradi naravnih in drugih 
nesreč in podobno) vzdrževalec ceste začasno prepove, ali omeji promet vseh ali 
posameznih vrst vozil na tej cesti ali njenemu delu ali zmanjša dovoljeno skupno 
maso, osno obremenitev ali dovoljene dimenzije vozil, dokler so razlogi za takšen 
ukrep. 
  
Na podlagi navedenega smo o stanju ceste po ogledu obvestili pristojne na KSD ter 
jih pozvali, da ukrepajo z zgoraj navedenimi predpisi. 
 
Pripravil: Miha Ergaver 
 
 
5. Odgovor na vprašanje svetnika Valentina Krtelja – luknja pod ekološkim 
otokom 
 
Na KSD d.o.o. smo poslali zahtevo po takojšnji sanaciji poškodbe ter zavarovanju 
območja. V zvezi sanacije struge potoka Lokavšček je KSD d.o.o. že navezala stike s 
predstavniki podjetja Hidrotehnik d.o.o. – koncesionarjem za vzdrževanje vodotoka. 
 
Pripravil: Miha Ergaver 
 
 
6. Odgovor na vprašanje svetnice Neve Božič – hodnik za pešce Quiliano 
 
V skladu s projektom je izvedena cesta, ki predstavlja glavni dostop do ŠC Police in 
osnovne ter srednje šole. Glede na strukturo prometa (avtobusni prevozi) zožitev 
ceste ni ustrezen ukrep. Za ureditev hodnika za pešce, ki je bil prav tako predviden 
po projektu občinska uprava ni uspela pridobiti ustreznih soglasij lastnikov zemljišč, 
zato tudi ni prišlo do izvedbe. Do spremembe projekta je prišlo le v delu postavitve 
grbin za umirjanje prometa. 
 
Pripravil: Miha Ergaver 
 
 
Urejanje ulice Quiliano v Ajdovščini je bilo zajeto v osnutku OPPN Lipa. Občina 
Ajdovščina je na pobudo investitorja VIPA Holding d.d. sprejela Sklep o pripravi 
OPPN-ja (Ur.l. RS, št. 3/2009, dne 16.1.2009). Območje OPPN Lipa zajema jugo 
vzhodni del industrijskega kompleksa Lipe, ki leži v poselitvenem območju naselja 
Ajdovščina, na zahodnem robu historičnega jedra. Obsega površine med potokom 
Lokavšček, Lokavško cesto, Gregorčičevo ulico in Ulico Quiliano. Namen priprave 
OPPN Lipa je ureditev večjega območja centra mesta, za gradnjo poslovnih, 
večstanovanjskih objektov in ureditev mirujočega prometa. Pri pripravi OPPN-ja smo 
posebej izpostavili problem ureditve ulice Quiliano, ki predstavlja tudi glavni dostop 
do šolskih in športnih objektov, zato se nanjo ne smejo navezovati novi dovozi do 
ureditvenega območja Lipe (glavni dostopi morajo biti iz Župančičeve ulice). Poleg 
tega moramo v tem delu območja Lipe zagotavljati površine za mirujoči promet, kot je 
to določeno v Urbanistični zasnovi mesta (Ur.gl., št. 7/97). Lokacija Lipe je tudi 
najprimernejša priložnost za urejanje prepotrebnih (nadomestnih) parkirnih površin za 
potrebe Castre in preoblikovanje glavnega trga Ajdovščine.  



Trenutno investitor ne nadaljuje aktivnosti v zvezi s pripravo navedenega OPPN-ja, 
pri nadaljnjih razgovorih med Občino in Lipo oz. Vipo, moramo ponovno vzpostaviti 
problem ureditve ulice Quliano, kot glavno prometno in peš povezavo s šolsko 
športnim zaledjem mesta (pločnik, kolesarji, avtobusi, parkirišča,…). 
 
Pripravila: Marica Žen Brecelj 
 
 
7. Odgovor na vprašanje svetnice Sonje Žgavc – lokomotiva na železniški 
postaji 
 
Posredovali bomo dopis Slovenskim železnicam d.o.o. glede stanja stare lokomotive 
in ureditve območja na železniški postaji. 
 
Pripravila: Irena Raspor 
 
 
8. Odgovor na vprašanje svetnika Josipa Trohe – izdelava statuta in poslovnika 
 
Oba akta smo uvrstili v Program dela občinskega sveta za leto 2011. S pripravami za 
njuno spremembo smo se lotili že v lanskem letu, v letošnjem letu bomo z 
aktivnostmi nadaljevali in načrtujemo, da bosta pripravljena za obravnavo in sprejem 
na občinskem svetu.  
 
Pripravila: Zlata Čibej 
 
9. Odgovor na vprašanje svetnika Matjaža Bajca – razpadajoči objekti 
 
 
Pripravo tega odloka smo uvrstili v Program dela občinskega sveta za leto 2011. 
 
Pripravila: Zlata Čibej 
 
 
10. Odgovor na vprašanje Štor Radovana glede prostorske stiske na OŠ Šturje 
 

Po podatkih SOKOL o demografiji je razvidno, da bo v prihodnjih letih na območju 
šolskega okoliša matične šole OŠ Šturje imelo pravico vpisati otroka v to šolo več 
staršev, kot je kapaciteta šole. Na temo prostorske stiske smo se s šolo že večkrat 
sestali in obravnavali možne rešitve. Že v obstoječem Odloku o ustanovitvi OŠ Šturje 
(9. člen), je predvideno, da se zavod, v primerih, ko vpis učencev v posameznem 
šolskem letu presega zmogljivost šole, s soglasjem ustanoviteljice dogovori s starši in 
Osnovno šolo Danila Lokarja Ajdovščina o vpisu na to šolo (OŠ DL). V kolikor sistem 
ne bi funkcioniral je možna rešitev  tudi, da bi za obe šoli v mestu Ajdovščina - OŠ 
Šturje in OŠ Danila Lokarja Ajdovščina - določili skupen šolski okoliš. Nekatere 
občine že imajo uvedene skupne šolske okoliše, kjer se po v naprej znanih kriterijih 
otroke lahko otroke vpisuje, pri tem pa je prioriteta (če je v posameznem 
gravitacijskem območju preveč otrok) nedeljivost družine in bližina šole. Predloga 
upoštevata finančne možnosti Občine Ajdovščina v povezavi tudi s trenutno 
gospodarsko situacijo in pa dejstvo, da Program izgradnje osnovnošolskega prostora 



v Občini Ajdovščina še ni zaključen (v teku v letu 2011 in 2012 je investicija v novo 
Osnovno šolo Danila Lokarja; po programu pa je v načrtu tudi ureditev Glasbene 
šole). Ne glede na to, da dograditev matične šole OŠ Šturje kratkoročno ni 
predvidena pa sta bili izdelani idejni rešitvi možne širitve šole: varianta 1 predvideva 
dozidavo na S strani objekta (4 učilnice, 1 igralnico, 1 kabinet, garderobe in sanitarije, 
komunikacije, dvigalo…skupaj 572m2) in varianta 2, ki predvideva dozidavo v 
nadaljevanju objekta na V strani (6 učilnic, 1 igralnica, 2 kabineta, garderoba, 
komunikacije…skupaj 602m2).   
 

Pripravila: Katarina Ambrožič  
 
 
11. Odgovor na vprašanje Štor Radovana glede stadiona Ajdovščina 
 
Višina proračunskih sredstev za stadion Ajdovščina za leto 2011 je skladna s 
potrjeno novelacijo investicijskega programa. 
Sredstva so predvidena za poplačilo končne situacije izgradnje stadiona. Preostala 
sredstva pa bi bila porabljena za določene izboljšave in sicer vgradnja umetne trave 
pred klopmi za rezervne igralce,  delna zasteklitev novinarske tribune zaradi 
zamakanja ob dežju, ograditev prostora za gostujoče navijače, nadstrešek nad 
stopniščem za glavno tribuno. Sredstva za asfaltiranje vseh parkirišč niso 
predvidena, zagotovljena so le sredstva za poplačilo že izvedenih del. 
 
Pri izgradnji stadiona so se izvedla tudi potrebna dela za namestitev reflektorjev, 
izgradnja reflektorske razsvetljave pa v investicijskem programu ni bila vključena, 
prav tako zaenkrat ni predvidena v proračunu ali NRP. 
 
Investicijo ocenjujemo na 400.000 Eurov. Za informacijo si je na internetu možno 
prebrati podobno investicijo za stadiona v Lendavi. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
 
12. Odgovor na vprašanje svetnika Radovana Štora  glede  cesta Ajdovščina – 
Dolenje  
 
Ureditev ceste Ajdovščina - Dolenje je planirana v letu 2012. V letošnjem letu bo 
izvedeno le tekoče vzdrževanje ceste.  
 
Pripravil: J. Furlan 
 
 

 
 


